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1. Goedkeuring vorig verslag 

Het vorig verslag werd goedgekeurd. 

2. Presentatie door Dries Mergaert van Inagro ivm waterbeheersing en Dominique Huits over de 

waterproblematiek in onze regio 

Wat/waar zijn er mogelijkheden om extra water op te vangen of op te slaan? 
-RWZI Vlamertinge: er zou gekeken worden om daar eventueel ook een aftappunt te maken voor 
effluent 
 
-Bellewaarde loost ’s morgens blijkbaar veel water in de Bellewaardebeek. Misschien kan hier 
gebruik van gemaakt worden gezien dit een regio is die een beetje buiten de boot valt als het om 
watervoorraden gaat. 
 
-water uit bronbemaling is enkel interessant bij permanente bemalingen. 
Bemalingen van grote projecten buiten de stad zijn ook interessant (we mogen niet door de 
stadskern met tractoren) 
 
-nieuwe industriezone met bekken ter beschikking? 
 
-slibbekken Dikkebus, kan daar geen water opgeslagen worden? 
Die moet geruimd worden maar ze zijn nog op zoek naar gronden waar de slib naar toe kan. Veel 
landbouwers zouden daar wel geïnteresseerd in zijn, dat is goeie grond. Misschien eens een oproep 
doen naar de Ieperse landbouwers, kijken wie geïnteresseerd zou zijn? 
Liesbet Serlet kaart dit eens aan bij de deputé. 
 
-de Leie met de IJzer verbinden 
 
-Iemand merkt nog op dat bij het vergroten van een bestaande vijver, steeds het grondverzet een 
probleem is. Grond moet sowieso naar droge zones en niet naar de natte lage zones. 
Het nadeel van een foliebassin is de landschappelijke impact. 
 
-Liesbet Serlet: water van de Vuilebeek aan de Marshofstraat loopt er soms gewoon over de weg. 
Mocht er daar water kunnen gebufferd worden zou dat ook goed zijn. 
 
*Tip van Liesbet Serlet: bij het uitbreiden van je bedrijf kan je meteen de afvoer van de aarde mee 
opnemen in de aanvraag, wie hier met vragen zit kan daarvoor gerust bij haar terecht (best naar haar 
bureau en niet via email, Provinciehuis Potyze, Zonnebeekseweg 361. 8900. Ieper). 
 
Zijn de diensten bevoegd over landschap te streng? 
 
Al wie ideeën heeft mag die gerust doorgeven aan Dries van Inagro, hoe meer hoe beter! 
 
-Een lid van de landbouwraad praat over Blue Deal aan de Oude Vaart. Ze wonen er naast en uiten 
hun bezorgdheid. 
Het is een gebied met enorm veel potentieel maar het is een Natura 2000 gebied dus de 
mogelijkheden zijn beperkt. 
Er wordt gesproken van 2 windmolens die water kunnen pompen in de vaart. 



 
-kan er een extra bekken worden aangelegd na die van Aquafin om lozingswater op te pompen? 
Zo moet Aquafin niet open zijn om water te komen ophalen en kan er ’s nachts eventueel 
opgepompt worden. 
 
-Misschien het reglement van het bekken van Vlamertinge herzien en meer landbouwgericht 
werken? 
 
-Infiltratie moet meer gestimuleerd worden en minder betonnen putten zoals vroeger. 
Bij infiltratie gaat het watergrondpeil omhoog. 
Er zijn ook steeds minder weilanden… 
 
-Mag je nog effluent gebruiken? 
Europa maakt een verordening: beperkingen worden afhankelijk van de teelt vooral wat betreft rauw 
gegeten groenten. 
Oplossing: water laten ontsmetten door de aanbieder. 
 
 
3. Pachtoverdracht 
 
Wat als een landbouwer op pensioen gaat en er is geen opvolger die familie is? 
De pachtgronden worden dan via openbare herverpachting verdeeld aan nieuwe pachters. 
Zo is het voor jonge landbouwers heel moeilijk om aan grond te geraken. Kan er geen reglement 
opgesteld worden zodat een bedrijf op zijn geheel kan verpacht worden? 
Een landbouwraadslid stelt een tekst op en het is aan de andere leden om daar dan op te reageren 
(digitaal). 
 
4. Vrijwillige bijdrage onroerende voorheffing van pachtgronden 
 
Landbouwers die gronden pachten aan Ieper krijgen jaarlijks een uitnodiging voor een ‘vrijwillige’ 
bijdrage onroerende voorheffing. Moeten ze dit eigenlijk wel betalen? 
 
Een landbouwraadslid stelt een voorstel op om aan het stadsbestuur te bezorgen. 
 

5. RUP Vlamertinge 
 
De landbouwers zijn vertegenwoordigd in de Gecoro maar misschien zou het niet slecht zijn om dan 
eens een werkgroepje vanuit de landbouwraad op te stellen om onderwerpen uit de Gecoro te 
bespreken en zo een betere visie vanuit de landbouw te brengen in de Gecoro. 
 
6. Financiële ondersteuning 
 
Wie wordt penningmeester? Kristof Van Walleghem. 
Hij opent een rekening op naam van de landbouwraad, samen met de voorzitter. 
 
Wat doen we met de jaarlijkse subsidie vanuit de Stad? 
-website maken? 
-infoavond organiseren? 
Iedereen denkt eens na over wat we zouden kunnen doen. 
 
 



7. Varia 
 
Regelgeving over de vervuilingsgraad: wat als die graad is bereikt in jouw omgeving en je was van 
plan om uit te breiden? Hier wordt in de volgende vergadering over gesproken 
 
Sabine Tanghe wil stoppen met de landbouwraad. Wie wordt de vervanger? Dit is Evelien Ramboer 
geworden. 
 
 
 
Volgende vergadering: 19 november 2020 


